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APVIENOTĀS IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU 
KOMITEJAS, SOCIĀLO UN VESELĪBAS JAUTĀJUMU KOMITEJAS, 

TAUTSAIMNIECĪBAS KOMITEJAS, ATTĪSTĪBAS KOMITEJAS UN FINANŠU 
KOMITEJAS 

 

SĒDES PROTOKOLS  
Daugavpilī 

 
 

2024.gada 19.decembrī       Nr.117 
 
Komitejas atklāta sēde sasaukta plkst. 10.00, Rīgas iela 2, Daugavpils 
Sēde atklāta plkst. 10.00 
 
 
Sēdi vada: Aivars Rasčevskis, finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks 
Sēdi protokolē: Rita Jankovska, Kancelejas Protokolu daļas vadītāja 
 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: 
Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, Pāvils Kveders, 
Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Gunta Semjonova, 
Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane 
 

 attālināti komitejas loceklis Deniss Sarafaņuks 
 

 novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 
Pēteris Dzalbe, Kristīne Kuņicka, Ināra Natarova, Guna Novika, Andris Pļaskota, Irēna 
Timšāne, Juta Valaine, Jānis Vanags 
 

 attālināti novada pašvaldības Centrālās pārvaldes darbinieki: 
Inese Beluničeva, Evita Ivdra-Jankovska, Vija Jegorova, Guntis Kaminskis, Andra Kantāne, 
Ērika Karņicka, Janīna Kurme, Marina Kvetkovska, Milāna Loča, Ilze Ondzule, Juris 
Ostrovskis, Iveta Pundure, Vita Rūtiņa, Andris Slesars, Kristīne Vasiļevska, Jolita Zubcova 
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 attālināti apvienību pārvalžu vadītāji: 
Ruta Buldure, Ināra Miglāne, Ingūna Novicka, Viktors Potjomkins, Jānis Proms, Benita 
Štrausa, Ināra Ūbele 
 

 LRT+ pārstāvis Aleksandrs Fedotovs 
 
 
Sēdē nepiedalās komitejas priekšsēdētājs Arvīds Kucins – atvaļinājumā (Augšdaugavas 
novada pašvaldības domes priekšsēdētāja 1.vietnieka Aivara Rasčevska 2024.gada 
3.decembra rīkojums Nr.11-3/790 “Par atvaļinājuma piešķiršanu Arvīdam Kucinam”) 
 
 

DARBA KĀRTĪBA 
 

1. Grozījumi Augšdaugavas novada pašvaldības domes 2024.gada 15.februāra saistošajos 
noteikumos Nr.92 “Augšdaugavas novada pašvaldības budžets 2024.gadam” 

2. Par vēlēšanu iecirkņu skaitu un atrašanās vietu noteikšanu Augšdaugavas novada 
administratīvajā teritorijā 

3. Par projekta idejas “Dot iespēju” iesniegšanu programmā “Eiropas Solidaritātes 
korpuss” solidaritātes projektu konkursā 

4. Par mēnešalgas noteikšanu Augšdaugavas novada pašvaldības iestāžu vadītājiem 

 
 
Uzstājās: 

 
Aivars Rasčevskis, komitejas priekšsēdētāja vietnieks, piedāvā papildināt komitejas 

sēdes darba kārtību ar četriem papildjautājumiem un izskatīt tos kā komitejas sēdes darba 
kārtības pēdējos jautājumus. 

 
Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komiteja, sociālo un veselības jautājumu komiteja, tautsaimniecības komitejas, 
attīstības komiteja un finanšu komiteja (turpmāk - apvienotā finanšu komiteja), balsojot ar 
14 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, 
Pāvils Kveders, Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Aivars 
Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), 
pret – nav, atturas – nav, nolemj: 

 
Papildināt apvienotās finanšu komitejas sēdes darba kārtību ar četriem 

papildjautājumiem un izskatīt tos kā apvienotās finanšu komitejas sēdes darba kārtības 
pēdējos jautājumus: 

 
1. Par Augšdaugavas novada pašvaldības reprezentācijas izdevumu 

uzskaites un norakstīšanas kārtību 

 

 

Irēna Timšāne –  

Finanšu pārvaldes 
vadītāja 
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2. Par Augšdaugavas novada rīcības plāna komunālo notekūdeņu 
dūņu apsaimniekošanā 2025. – 2027.gadam apstiprināšanu 

Guna Novika –  

Dabas resursu 
nodaļas vadītāja 

3. Par grozījumiem Augšdaugavas novada pašvaldības domes  
2024.gada 12.septembra lēmumā Nr.2478 “Par projekta                          
Nr. 3.1.1.3.i.0/1/23/A/CFLA/007 “Austrumlatvijas viedo 
tehnoloģiju un pētniecības centra (ALTOP) Industriālā parka 
izveide” īstenošanu” 

Juta Valaine –  

Attīstības pārvaldes 
Projektu nodaļas 
vecākā projektu 

vadītāja 

4. Par līdzekļu piešķiršanu Biķernieku pamatskolai strīda 
izbeigšanai sakarā ar darba devēja uzteikuma atzīšanu par spēkā 
neesošu, atjaunošanu un atlīdzības izmaksāšanu par visu darba 
piespiedu kavējuma laiku 

Andris Pļaskota –  

Juridiskās nodaļas 
vadītājs 

 
 

1. 
 

Grozījumi Augšdaugavas novada pašvaldības domes 2024.gada 15.februāra saistošajos 
noteikumos Nr.92 “Augšdaugavas novada pašvaldības budžets 2024.gadam” 

____________________________________________________________________ 
(Irēna Timšāne, Vitālijs Aizbalts, Jānis Vanags, Viktors Jasiņavičs,  

Pēteris Dzalbe, Aivars Rasčevskis)  
 
Uzstājās: 
 

Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, lūdz Finanšu pārvaldes vadītāju Irēnu Timšāni 
līdz domes sēdei sagatavot informāciju par to, kādas summas pamatbudžetā tika grozītas ar 
domes lēmumiem, finanšu komitejas lēmumiem un ar izpilddirektora rīkojumiem. 
 

Jānis Vanags, Finanšu pārvaldes Budžeta nodaļas vadītājs, piedāvā augstākminētās 
summas atspoguļot arī paskaidrojumā par grozījumiem Augšdaugavas novada pašvaldības 
budžetā 2024.gadam. 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā finanšu komiteja, balsojot ar    
14 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, 
Pāvils Kveders, Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Aivars 
Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), 
pret – nav, atturas – nav, , nolemj: 

 
1. Akceptēt un iesniegt izskatīšanai novada pašvaldības domes sēdē saistošo 

noteikumu projektu “Grozījumi Augšdaugavas novada pašvaldības domes 2024.gada 
15.februāra saistošajos noteikumos Nr.92 “Augšdaugavas novada pašvaldības budžets 
2024.gadam””, papildinot paskaidrojumu ar kopsummām. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Arvīdam Kucinam, finanšu komitejas 
priekšsēdētājam. 
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3. Uzdod Finanšu pārvaldes vadītājai Irēnai Timšānei līdz domes sēdei sagatavot 
informāciju par to, kādas summas pamatbudžetā tika grozītas ar domes lēmumiem, finanšu 
komitejas lēmumiem un ar izpilddirektora rīkojumiem. 

 
2. 
 

Par vēlēšanu iecirkņu skaitu un atrašanās vietu noteikšanu Augšdaugavas novada 
administratīvajā teritorijā 

____________________________________________________________________ 
(Ināra Natarova, Pēteris Dzalbe, Reinis Līcis, Maigurs Krievāns,  

Gunta Semjonova, Vitālijs Aizbalts, Aivars Rasčevskis) 
 
Deputāti apspriež vēlēšanu iecirkņu atrašanās vietas, kurām nav pieejamības 

vēlētājiem ratiņkrēslā. 
 
Uzstājās:  
 

Gunta Semjonova, komitejas locekle, runā par to, ka Subates pilsētas kultūras namā 
ir pieejamība vēlētājiem ratiņkrēslā, taču pieeja ir ļoti sliktā stāvoklī, pa kuru ir grūti un 
bīstami iet. Ja līst lietus, pil jumts, bet ziemā ir slidotava. Piedāvā sakārtot ieeju kultūras 
namā. 

 
Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, piedāvā Subatē kā vēlēšanu 

iecirkni noteikt pagasta ēku, kur ir pieejamība vēlētājiem ratiņkrēslā. 
 
Maigurs Krievāns, komitejas loceklis, ir par to, lai nemainītu vēlēšanu iecirkņa 

atrašanās vietu, bet, lai tiktu sakārtota ieeja Subates kultūras namā. 
 
Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, piedāvā līdz domes sēdei apsekot Subates 

kultūras namu un sagatavot izdevumu tāmi kultūras nama ieejas sakārtošanai. 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā finanšu komiteja, balsojot ar    
14 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, 
Pāvils Kveders, Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Aivars 
Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), 
pret – nav, atturas – nav, nolemj: 

 
1. Akceptēt un iesniegt izskatīšanai novada pašvaldības domes sēdē lēmuma projektu 

“Par vēlēšanu iecirkņu skaitu un atrašanās vietu noteikšanu Augšdaugavas novada 
administratīvajā teritorijā”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Arvīdam Kucinam, finanšu komitejas 
priekšsēdētājam. 
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3. 
 

Par projekta idejas “Dot iespēju” iesniegšanu programmā “Eiropas Solidaritātes korpuss” 
solidaritātes projektu konkursā 

________________________________________________________________ 
(Andra Kantāne, Vitālijs Aizbalts, Viktors Jasiņavičs, Jānis Belkovskis, Aivars Rasčevskis) 
 
Uzstājās: 
 

Viktors Jasiņavičs, komitejas loceklis, izsaka priekšlikumu turpmāk projekta aprakstā 
norādīt projekta īstenošanas vietu. 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā finanšu komiteja, balsojot ar    
14 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, 
Pāvils Kveders, Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Aivars 
Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), 
pret – nav, atturas – nav, , nolemj: 

 
1. Akceptēt un iesniegt izskatīšanai novada pašvaldības domes sēdē lēmuma projektu 

“Par projekta idejas “Dot iespēju” iesniegšanu programmā “Eiropas Solidaritātes korpuss” 
solidaritātes projektu konkursā”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Arvīdam Kucinam, finanšu komitejas 
priekšsēdētājam. 
 

4. 
 

Par mēnešalgas noteikšanu Augšdaugavas novada pašvaldības iestāžu vadītājiem 
____________________________________________________________________ 

(Pēteris Dzalbe, Aivars Rasčevskis) 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā finanšu komiteja, balsojot ar    
14 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, 
Pāvils Kveders, Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Aivars 
Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), 
pret – nav, atturas – nav, , nolemj: 

 
1. Akceptēt un iesniegt izskatīšanai novada pašvaldības domes sēdē lēmuma projektu 

“Par mēnešalgas noteikšanu Augšdaugavas novada pašvaldības iestāžu vadītājiem”. 
2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Arvīdam Kucinam, finanšu komitejas 

priekšsēdētājam. 
 

5. 
 

Par Augšdaugavas novada pašvaldības reprezentācijas izdevumu uzskaites un norakstīšanas 
kārtību 

____________________________________________________________________ 
(Irēna Timšāne, Pēteris Dzalbe, Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns,  

Gunta Semjonova, Aivars Rasčevskis) 
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Uzstājās:  
 

Pēteris Dzalbe, novada pašvaldības izpilddirektors, lūdz papildināt noteikumu 
3.2.apakšpunktu ar vārdiem “kafijas paužu rīkošanai” ar vārdiem “vieglo alkoholisko”. 

 
Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, piedāvā, lai cīnītos pret korupciju, aizsūtīt 

premjera birojam vēstuli par to, cik liels darbs tiek veikts, kārtojot grāmatvedības 
dokumentus. 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā finanšu komiteja, balsojot ar    
14 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, 
Pāvils Kveders, Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Aivars 
Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), 
pret – nav, atturas – nav, , nolemj: 

 
1. Akceptēt un iesniegt izskatīšanai novada pašvaldības domes sēdē lēmuma projektu 

“Par Augšdaugavas novada pašvaldības reprezentācijas izdevumu uzskaites un 
norakstīšanas kārtību”, papildinot noteikumu 3.2.apakšpunktu aiz vārdiem “kafijas paužu 
rīkošanai” ar vārdiem “vieglo alkoholisko”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Arvīdam Kucinam, finanšu komitejas 
priekšsēdētājam. 
 

6. 
 

Par Augšdaugavas novada rīcības plāna komunālo notekūdeņu dūņu apsaimniekošanā  
2025. – 2027.gadam apstiprināšanu 

___________________________________________________________________ 
(Guna Novika, Reinis Līcis, Pēteris Dzalbe, Aivars Rasčevskis) 

 
Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā finanšu komiteja, balsojot ar    

14 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, 
Pāvils Kveders, Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Aivars 
Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), 
pret – nav, atturas – nav, , nolemj: 

 
1. Akceptēt un iesniegt izskatīšanai novada pašvaldības domes sēdē lēmuma projektu 

“Par Augšdaugavas novada rīcības plāna komunālo notekūdeņu dūņu apsaimniekošanā 
2025. – 2027.gadam apstiprināšanu”.  

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Arvīdam Kucinam, finanšu komitejas 
priekšsēdētājam. 

 
7. 
 

Par grozījumiem Augšdaugavas novada pašvaldības domes 2024.gada 12.septembra 
lēmumā Nr.2478 “Par projekta Nr. 3.1.1.3.i.0/1/23/A/CFLA/007 “Austrumlatvijas viedo 

tehnoloģiju un pētniecības centra (ALTOP) Industriālā parka izveide” īstenošanu” 
____________________________________________________________________ 

(Juta Valaine, Aivars Rasčevskis) 
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Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā finanšu komiteja, balsojot ar    

14 balsīm par (Vitālijs Aizbalts, Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Maigurs Krievāns, 
Pāvils Kveders, Reinis Līcis, Aleksejs Mackevičs, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Aivars 
Rasčevskis, Deniss Sarafaņuks, Gunta Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), 
pret – nav, atturas – nav, , nolemj: 

 
1. Akceptēt un iesniegt izskatīšanai novada pašvaldības domes sēdē lēmuma projektu 

“Par grozījumiem Augšdaugavas novada pašvaldības domes 2024.gada 12.septembra 
lēmumā Nr.2478 “Par projekta Nr. 3.1.1.3.i.0/1/23/A/CFLA/007 “Austrumlatvijas viedo 
tehnoloģiju un pētniecības centra (ALTOP) Industriālā parka izveide” īstenošanu””. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Arvīdam Kucinam, finanšu komitejas 
priekšsēdētājam. 

 
8. 

 
Par līdzekļu piešķiršanu Biķernieku pamatskolai strīda izbeigšanai sakarā ar darba devēja 

uzteikuma atzīšanu par spēkā neesošu, atjaunošanu un atlīdzības izmaksāšanu par visu darba 
piespiedu kavējuma laiku 

____________________________________________________________________ 
(Andris Pļaskota, Aleksejs Mackevičs, Pēteris Dzalbe, Dzintars Pabērzs, Jānis Belkovskis, 

Maigurs Krievāns, Vitālijs Aizbalts, Irēna Timšāne, Gunta Semjonova,  
Aleksandrs Sibircevs, Aivars Rasčevskis) 

 
Deputāti apspriež un izsaka savas domas par jautājumu par līdzekļu piešķiršanu 

Biķernieku pamatskolai strīda izbeigšanai sakarā ar darba devēja uzteikuma atzīšanu par 
spēkā neesošu, atjaunošanu un atlīdzības izmaksāšanu par visu darba piespiedu kavējuma 
laiku. 

 
Uzstājās:  
 

Maigurs Krievāns, komitejas loceklis, ir pret to, lai piešķirtu līdzekļus Biķernieku 
pamatskolai. Uzskata, ka pašvaldība var maksāt tikai tad, ja ir tiesas spriedums. Šeit ir divu 
pušu strīds. Uzsver, ka tikai sarunu ceļā var atrisināt radušos situāciju. 

 
Aleksandrs Sibircevs, komitejas loceklis, uzskata, ka esošo situāciju jārisina savā 

kolektīvā, neuzveļot to uz citiem pleciem, tāpēc balsos “pret”. 
 
Aleksejs Mackevičs, Biķernieku pamatskolas direktors, - gatavs uzņemties atbildību 

un šo jautājumu risināt savādāk. 
 
Vitālijs Aizbalts, komitejas loceklis, piedāvā nepieņemt šo lēmumu un noraidīt 

sagatavoto lēmuma projektu. 
 
Novada pašvaldības domes deputāts Aleksejs Mackevičs balsošanā nepiedalās. 
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Augšdaugavas novada pašvaldības domes apvienotā finanšu komiteja, balsojot ar      
1 balsi par (Deniss Sarafaņuks), pret - 10 (Vitālijs Aizbalts, Maigurs Krievāns, Pāvils 
Kveders, Reinis Līcis, Dainis Millers, Dzintars Pabērzs, Aivars Rasčevskis, Gunta 
Semjonova, Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – 2 (Jānis 
Belkovskis, Viktors Jasiņavičs), nolemj: 
 

Noraidīt sagatavoto lēmuma projektu “Par līdzekļu piešķiršanu Biķernieku 
pamatskolai strīda izbeigšanai sakarā ar darba devēja uzteikuma atzīšanu par spēkā neesošu, 
atjaunošanu un atlīdzības izmaksāšanu par visu darba piespiedu kavējuma laiku”. 

 
 
 

Sēde slēgta plkst. 11.40. 
 
 
 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes 
finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieks     Aivars Rasčevskis 
 
 
Kancelejas Protokolu daļas 
vadītāja         Rita Jankovska 


